



The Rt. Hon. The Lord Mayor of Melbourne

7 June 2010

Mr Constantine Mandylas
The Melbourne to Moscow Challenge
PO Box 1727
COLLINGWOOD VIC 3066

Dear Mr Mandylas

MESSAGE FROM THE LORD MAYOR OF MELBOURNE

I am delighted to learn that you will be embarking on the Melbourne to Moscow Challenge in 2012 celebrating the 100th anniversary of two famous motoring journeys as well as marking the 70th anniversary of diplomatic relations between Australia and Russia.

I send this message of support and wish to congratulate you on your courageous effort to travel from one side of the globe to another.

The City of Melbourne is proud of its close ties with Russia, through our sister city relationship with St Petersburg cemented in 1989. Since this time, we have collaborated on a wide range of cultural, educational, community and tourism projects to build and strengthen benefits for both cities.

It is also with great pride that Melbourne celebrated the 20th anniversary of our sister city affiliation with St Petersburg in 2009 and we look forward to recognising the valuable contributions Russian people make to the life of our City in the years ahead.

Please accept my best wishes for a safe journey to Russia and pass on my greetings to the City and its citizens, with whom we share a warm friendship.

Yours sincerely

A handwritten signature in blue ink that reads "Robert Doyle".

Robert Doyle
Lord Mayor

City of Melbourne
PO Box 1603 Melbourne
Victoria 3001 Australia

Telephone 613 9658 9825
Facsimile 61 3 9654 2628

Достопочтенный лорд-мэр Мельбурна

7 июня 2010 года

Мистер Константин Мандилас
Путешествие «Мельбурн – Москва»
а/я 1727
Коллингвуд, Виктория 3066

Уважаемый мистер Мандилас!

СООБЩЕНИЕ ОТ ЛОРД-МЭРА МЕЛЬБУРНА

Мне было приятно узнать, что Вы отправляетесь в путешествие Мельбурн – Москва, чтобы в 2012 году отметить 100-ю годовщину двух известных автомобильных путешествий и 70-ю годовщину дипломатических отношений между Австралией и Россией.

Я посылаю Вам это письмо, выражая поддержку и желая поздравить Вас со смелой попыткой совершить путешествие из одного конца Земли в другой.

Город Мельбурн гордится своими тесными связями с Россией через наш город-побратим Санкт-Петербург, скрепленными в 1989 году. С того времени мы сотрудничаем в рамках различных культурных, образовательных, общественных и туристических проектов на благо наших двух городов.

Мы также гордимся тем, что в 2009 году Мельбурн отметил 20-ю годовщину установления побратимских отношений с Санкт-Петербургом, и мы ожидаем признания ценного вклада россиян в жизнь нашего города в будущем.

Примите наилучшие пожелания безопасного путешествия в Россию и передайте мои поздравления этому городу и его жителям, с которыми нас связывает теплая дружба.

С уважением,

/подпись/

Роберт Дойль
Лорд-мэр